

Dapatkan Segera! Buku kompilasi Kisah Seram dan Dari Mahkamah Syariah yang disarkan dalam Kosmo! dan Minggu Malaysia. Harga RM25. APABILA LAMPU DIPADAM. Kisah Seram. Mahlieai Air Mata. Tawaran istimewa Kombo Dua Beker RM40.

Dua loji janakuasa biogas milik TDM beroperasi



SULTAN Mizan Zainal Abidin (tengah) berkenan menyempurnakan gimik pada Majlis Perasmian Loji Janakuasa Biogas TDM di Kampung Padang Kubu, Kemaman, Terengganu, hari ini. - UTUSAN/PUQTRA HAIRRY ROSLI

Oleh ZAID MOHD NOOR 28 Mei 2023, 3:35 pm



KEMAMAN: Dua loji janakuasa biogas milik Kumpulan TDM Bhd. (TDM) melalui anak syarikatnya, TDM Plantation Sdn. Bhd. (TDMP) berpotensi menghasilkan sejumlah 29,784,000 kilowatt per jam (kW) tenaga boleh diperbaharui pada setiap tahun.

Pengerusi TDM, Datuk Tengku Farok Hussin Tengku Abdul Jalil berkata, projek loji janakuasa di Kilang Minyak Sawit Kemaman dan Sungai Tong dekat ini yang bernilai hampir RM50 juta beroperasi sepenuhnya pada Jun 2020.

Menurutnya, kedua-dua projek loji janakuasa tersebut yang menggunakan sistem lagun tertutup dapat menjana 2 MegaWatt (MW) setiap jam ke grid Tenaga Nasional Berhad.

"TDM dengan kerjasama Concord Biotech Sdn. Bhd. telah membangun, mengendali dan mengekalkan penjanaan kuasa berasaskan tenaga yang boleh diperbaharui," katanya.

Beliau berkata demikian ketika berucap pada majlis perasmian Loji Janakuasa Biogas TDM di Kampung Padang Kubu, di sini, hari ini.

Pada majlis itu, Sultan Terengganu, Sultan Mizan Zainal Abidin berkenan mencemar duli merasmikan loji janakuasa biogas itu.

Tengku Farok Hussin memberitahu, TDM komited dalam mencari ruang untuk mempertingkatkan kualiti perniagaan dan pada waktu yang sama berusaha untuk memastikan kelestarian alam sekitar terjamin.

"Pembinaan loji janakuasa biogas ini merupakan salah satu strategi TDM bagi mengoptimumkan pengurusan rawatan efluen kilang sawit, mengurangkan pelepasan gas rumah hijau yang terhasil daripada sistem rawatan efluen kilang sawit.

"Ia juga sekali gus mengurangkan jejak karbon dalam menuju ke arah memacu pembangunan mampan.

"Pelaksanaan inisiatif berdasarkan teknologi hijau ini akan dapat memastikan penjagaan alam sekitar yang mampan dan juga membantu mengukuhkan lagi sistem rawatan olahan kilang sawit yang sedia ada supaya tidak mencemarkan alam sekitar," ujarnya.

Beliau menambah, projek ini turut menerima pengiktirafan daripada Lembaga Pembangunan Pelaburan Malaysia (MIDA) dan Majlis Pembangunan Wilayah Ekonomi Pantai Timur (ECERDC). - UTUSAN

Ikuti kami di saluran media sosial: Facebook, Twitter, Instagram, Youtube, Telegram & TikTok

BERITA BERKAITAN

Grid of related news items with images and titles: Zamsam janji bayar baki gaji pemain TRW yang ditahan, Pesara kerajaan dituduh tipu wanita, Kanak-kanak perempuan sesak nafas termakan biskut bercampur ganja milik bapa, Jeti Kuala Kedah dinaik taraf hujung tahun ini, Empat hari, Polis Evo 3 kutip RM16 juta, Indonesia hantar 107 tan ubat ke tanah suci untuk keperluan jemaah.

TERKINI

- Zamsam janji bayar baki gaji pemain TRW yang ditahan
Pesara kerajaan dituduh tipu wanita
Kanak-kanak perempuan sesak nafas termakan biskut bercampur ganja milik bapa
Bekas ratu cantik terima gangguan seksual daripada ratusan lelaki Bangladesh
Jeti Kuala Kedah dinaik taraf hujung tahun ini
Empat hari, Polis Evo 3 kutip RM16 juta

MINDA PENGARANG

- Cari punca ekonomi selain duit Petronas
Ringgit oh ringgit ku semakin rabak
Menteri jangan cakap belakang
Sagu hati staf AKSB atas kesegsaraan rakyat Kelantan
Apungkan semua, biar rakyat gusar

Kosmo!

- Malaysia raih permit pusat perubatan di Madinah
Uorfi Javed dipukul, lari dari rumah
Lapan jemaah masuk wad
Pembantu kedai putuskan pertunangan ditikam lapan kali
SRK biayai kos rawatan kanser peminat

relevan

- 5 sebab kukuh untuk menceburi bidang keselamatan siber
6 helah kewangan untuk bina simpanan yang kukuh
Menaapa nasangan pembawa talasemia tidak dinasihatkan untuk berkahwin?
Apa itu talasemia dan jenis-jenisnya
ketika cuaca panas, lakukan beberapa langkah pencegahan ini
Tidur tak menentu tingkatkan risiko mati dalam 7 tahun